
Dokonano wizualnego przegl^du szkoly. Stan klas jest dobry, sale ŝ  zadbane i dobrze 

wyposazone, natomiast ich powierzchnia w stosunku do ilosci uczniow jest 

niewystarczaj^ca; 

Petna informacja dotyczaca stopnia awansu zawodowego zawiera zat^czniki nr 2. 

WNIOSKII Z A L E C E N I A : 

W zwiqzku z uzyskanq informacja komisja rewizyjna wnioskuje o: 

• weryfikacj? operatora energii elektrycznej; 

• zast^pienie oswietlenia, na energooszcz^dne oswietlenie L E D ; 

• weryfikacj^ i mozliwosc zmiany operatora telefonii; 

O • weryfikacj^ oplat zwi^zanych z odprowadzaniem sciekow; 

Zalecenia po kontroli komisji rewizyjnej: 

• aktualizacja instrukcji przeciwpozarowej; 

• wyposazenie grzejnikow starej cz?sci szkoly w termostaty; 

• powierzchnia szkoly jest maksymalnie wykorzystana, w zwiazku z tym konieczne jest 

jej rozbudowanie; 

• zalecane jest zwi^kszenie ilosci miejsc parkingowych. 

Na powyzszym protokol zostal zakonczony. 

Podpisy czlonkow komisji: 

Jacek Krolikowski - czlonek 

Bartosz Rakowski - czlonek 

Sylwia Koszada - czlonek 
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